
ZÁPISNICA 
 

 

zo zasadnutia RADY ŠKOLY 

       Evanjelického gymnázia J.A. Komenského, Škultétyho 10 v Košiciach 

 

Dátum a miesto konania: 19. 6. 2023,  Košice 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny,  

 

Program:  1. Otvorenie 

  2. Voľba podpredsedu Rady školy 

                        3. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

      výchovno-vzdelávacieho procesu 

  4. Schválenie návrhu počtu tried na školský rok 2024/2025 

  5. Financovanie školy 

  6. Rôzne, diskusia. 

                        7. Záver 

 

K priebehu zasadnutia: 

 

Ad 1:   

 

Predsedníčka Rady školy pani Kolárová privítala prítomných členov a oboznámila ich 

s programom zasadnutia a poslúžila modlitbou.  

 

Ad 3:  

 

Pán riaditeľ informoval, čo sa nám podarilo za posledné obdobie zabezpečiť. Práce na 

multimediálnej učebni budú ukončené do konca školského roka a slávnostné odovzdanie učebne 

bude 4. septembra na ktoré všetkých prítomných srdečne pozval. Počas letných prázdnin chceme 

postaviť jeden altánok v areáli školy, ktorý bude financovaný z 2% daní. Projekt je už spracovaný. 

Na ďalší altánok sme podali žiadosť v rámci schémy KSK 

 

Pán riaditeľ bol  so žiadosťou o predĺženie nájmu budovy školy za riaditeľom magistrátu pánom 

Čopom. Chceli by sme, aby predĺženie bolo prerokované na jesennom zastupiteľstve. 

 

Čo sa týka ďalších prác cez letné prázdniny musíme riešiť havarijný stav rozvodu kúrenia 

a odpadových rúr v niektorých triedach. 

 

V personálnom zabezpečení  končia u nás pani učiteľka Vargovčáková a Ganzarčíková. Vo 

výberovom konaní pre výučbu AJ-SJ bola prijatá pani Linerová. Do uzatvorenia školského roka 

nám zasiahol náhly zdravotný problém pani učiteľky Kocurovej, ktorý práve riešime. Veľkým  

 

 

 



prekvapením bolo oznámenie pani sekretárky Katky Hegedušovej, že chce skončiť u nás pracovný 

pomer. Pán riaditeľ vyzval prítomných, že keď by mal niekto vhodného kandidáta na túto pozíciu 

môže mu ho doporučiť. Jedno lektorské miesto máme zabezpečené zostáva pani Nancy Metcalfe 

a jedného lektora ešte riešime. Možnosti sú zabezpečiť lektora cez ELCA, cez agentúru, ktorá 

zabezpečuje takýchto lektorov a tretia možnosť cez Apoštolskú cirkev a pána Miroslava Tótha. 

 

Maturitné skúšky prebehli s výsledkami lepšími ako minulý rok, čo nás veľmi teší. 

 

Máme za sebou prijímacie skúšky. Triedy sú naplnené, pre 8-ročné štúdium sme prijali 20 žiakov 

a pre 5-ročné 60 žiakov. Zo 150 prihlásených na 5-ročné štúdium a 60 prijatých sa nám nezapísalo 

až 25 žiakov. V minulosti to bolo oveľa menej. Naplnenie tried sa riešilo cez odvolacie konanie 

autoremedúrou. Rozoberal sa dôvod,  prečo sa nezapísalo z prijatých až tak veľa. Dôvodov je asi 

viac. Jedným z dôvodov je, že žiaci považujú školu za veľmi náročnú a na iných školách zapájajú 

do kritérií pre PS aj získanie bodového hodnotenia za známky zo ZŠ a preto sa uvažuje, aby sme 

to urobili aj na našej škole a tak zatraktívnili PS. Pán Linkesch dotazoval, či to nie je tým, že PS 

a talentové skúšky na našej škole boli už v marci a či sa nedá ich konanie vrátiť do tohto termínu. 

Dostal však odpoveď, že to nie je možné pretože termíny PS určuje MŠ.  

 

Pán riaditeľ informoval, že začiatkom mája bol na výmenný pobyt s piatimi žiakmi v partnerskej 

škole v Holandsku. Koncom júna prídu na návštevu z Holandska. Učitelia budú spať v školskom 

byte, ktorý sme dali vymaľovať a kúpil sa aj nový nábytok do izieb. Máme schválený projekt 

Erazmus+. Aktivity budú vo Švédsku a Španielsku. Tohto projektu sa zúčastnia aj naši žiaci. 

 

Ad 4:  

 

Pán riaditeľ informoval, že na školský rok 2024/2025 plánujeme otvoriť dve triedy päťročného 

gymnázia s počtom žiakov 62 a dve triedy osemročného gymnázia s počtom žiakov 56. Návrh bol 

jednohlasne schválený. 

 

Ad 5:  

 

Pán riaditeľ informoval o normatívnom financovaní školy. Od septembra budeme mať o 10 žiakov 

menej, čo sa premietne v znížení financií. Personál je potrebné odmeniť a finančne motivovať 

a preto chce pán riaditeľ použiť na tento účel aj finančné prostriedky z výberu školného. Lektorskú 

výučbu anglického jazyka chce zabezpečiť z prostriedkov školného. Celkom sa ročne vyberie asi 

60000,- €. Z toho asi 35000,- € chce použiť na mzdy a odmeny personálu a zvyšné FP na 

prevádzku školy. Z dôvodu zvyšovania cien a vysokej inflácie navrhol zvýšenie školného zo 120 

€ na 160 až 180 €. Od zriaďovateľa je určené pásmo až do 680,- €. Pán Kolárovský mal otázku, či 

nestanoviť aj sumu pre sociálne slabších. Bolo mu vysvetlené, že sociálne slabší žiaci môžu 

požiadať o zníženie sumy na polovicu a zasa kto chce prispieť viac, môže vo forme sponzorstva - 

daru. Po diskusii a návrhoch sumy školného aj na 200 € sa odsúhlasilo a odporučilo riaditeľovi 

zvýšiť sumu na 180,- €. 

 

 

Ad 2: 



 

Za podpresedu Rady školy bol navrhnutý pán Kobyľan. Za hlasovalo 8 členov. 1 člen sa zdržal 

hlasovania. Podpredsedom Rady školy sa stal pán Kobyľan. V tomto bode pani predsedníčka 

predstavila a privítala aj novú členku RŠ za rodičov pani Šárköziovú. 

 

Ad 6:  

 

Pán riaditeľ informoval, že oslovil pána biskupa so žiadosťou, či sa nemôžu z kritérií PS vylúčiť 

body za náboženskú príslušnosť. Pani Kolárová pripomienkovala, že počula ohlasy že je  to 

diskriminačné a katolícke školy tieto body neprideľujú. Pán Havrila namietal, že každá škola má 

nejaký bonus. Pán Linkesch vysvetľoval, že to bolo určené pri založení školy pre zvýhodnenie detí 

zo všetkých protestanských rodín. Dištriktuálne presbyterstvo bude o tom rozhodovať až 

v októbri. Najbližšie zasadnutie RŠ bolo stanovené na 9. októbra 2023. 

 

Ad 7:  

 

Na záver predsedníčka rady školy poďakovala prítomným. Modlitbou poslúžil pán Kobyľan. 

 

V Košiciach 19.6.2023 

 

 

 

Zápisnicu overil: Mgr. Ondrej Kolárovský   ........................................ 

                                     overovateľ                podpis 

 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila: Bc. Iveta Kuchárová             .......................................... 

       zapisovateľka      podpis 


